
Fra: Liv Grønningsæther <liv.g@forumarkitekter.no> 
Sendt: tirsdag 9. oktober 2018 15.48 
Til: Ingrid Didriksen; Thor Schønning 
Emne: SV: Solhall - avklaringar og opsjonar 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 
Hei igjen, 
 
Se merknader i rødt under 
 
 
Med vennlig hilsen   
F O R U M   A R K I T E K T E R   A S   
Liv Grønningsæther   
sivilarkitekt MNAL   

web www.forumarkitekter.no 

adresse Damsgårdsveien 16, 5058  BERGEN 
telefon 55 16 59 00 

fax 55 16 67 60 
mobil 99 50 59 88 
epost liv.g@forumarkitekter.no 

 
 
 
 

Fra: Ingrid Didriksen <Ingrid.Didriksen@radoy.kommune.no>  
Sendt: tirsdag 9. oktober 2018 15:07 
Til: Thor Schønning <thor.schonning@forumarkitekter.no> 
Kopi: Liv Grønningsæther <liv.g@forumarkitekter.no> 
Emne: Solhall - avklaringar og opsjonar 
 
Hei,  
 
Ser at det er behov for nokon avklaringar i forhold til anbodsgrunnlaget til Solhall. Vi ønskjer også 
dykkar anbefaling i forhold til nokon av opsjonane.  
 
Avklaringar: 

1. På planteikning er det totalt 16 vindauge som skal skiftast, mens det på vindaugsskjema er 22 
nye vindauge. Kva er tenkt her? 16 stk er riktig (som priset) 

2. På planteikning er det total 24 lystunneler, mens det på takplan er 19 stk. Kva er rett her? 24 
stk er riktig (som priset) 

Dette ble avklart under tildeling. 
 
Opsjonar:  

1. Post 23.4.3 Opsjonspriser kledning. Kva er anbefalinga her? At både liggande kledning, 
ståande kledning og liggende spilekledning vert av Møre Royal ?  

2. Post 23.5.4 Opsjonspris på overflatebehandling kledning. Kva anbefaler de her?   
Det er ført opp enhetspriser på ulike typer kledning. Kledning med overflatebehandling er opsjon. 
Prosjektet er ikke detaljprosjektert og det er med dette mulig å gjøre endringer underveis og ha 
forutsigbarhet i kostnader. 
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Vanskelig å gi noen anbefalinger nå, avklaringer her vil da bli gjort underveis i prosessen og i dialog 
med byggherre/entreprenør.   
 
 
Med vennleg helsing,  
Ingrid Didriksen  
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